

Referat nr. 3 af bestyrelsesmøde i Holbæk Tursejlerklub d. 29. mar 2023

Ordstyrer: René Jensen

Deltager: René Jensen, Vibeke Rosenskjold, Ole Rasmussen, Birgit Mikkelsen, Steen Vøler, Christina Madsen, Stig Feldvoss (referent)

Desuden deltog Birgitte Feldvoss og Britt Jensen i egenskab af festudvalg.

Pkt. 1 Info fra festudvalget vedr. standerhejsning

Der er pt kun 10 tilmeldte! Med det antal er en standerhejsningsfest ikke mulig. Desuden er menuen betinget af min. 25 deltagere. Festudvalget undersøger, hvornår der er endelig deadline ift leverandøren og opdaterer i samarbejde med Steen hjemmeside/FB med ny deadline. Der skal her tages hensyn til påskedagene.

Pkt. 2 Indkøb af nyt regnskabsprogram

Vibeke orienterede om, at der ikke længere er support på vores eksisterende løsning ift regnskabsloven. Ønsket er tillige at programmet kan bruges på egen/lokal pc og ikke specielt på klubbens. Efter en mindre debat blev det besluttet, at Vibeke nærmere undersøger de to produkter, der blev præsenteret. På baggrund af dette træffer Vibeke et valg. Prisrammen er 150-300 kr./mnd.

Pkt. 3 Kort snak om alt, hvad der er foregået i havnen – hvad er klubbens holdning

Punktet forsøges holdt kort, idet der er basis for en meget lang snak. René gav et kort resumé af mandagens fællesmøde (med sejlkлубben). Det blev foreslået, at klubberne i fællesskab stiller 'fuldt hold' incl. formandskandidat til havneforsamlingen, dvs. vi skal finde 4 medlemmer, som ønsker at stille op til bestyrelsesvalget i marinaen. Desuden er der nogle spørgsmål, som skal tages op på havneforsamlingen, og som ønskes besvaret af bestyrelsen for marinaen.

Pkt. 4 Klubtur til Lynæs

Formanden har set på Lynæs havn, som mulig kandidat til forårets fælles tur. Det bliver så vidt vides første gang Lynæs får besøg. Turen er planlagt til 3-4 juni, og klubben planlægger for perioden lørdag kl. 14 til søndag kl. 12. Der vil blive sendt info til medlemmerne i god tid. René og Christina er tovholdere på arrangementet.

Pkt. 5 Lån af klubhus.

Formanden havde udarbejdet et bud på en forretningsorden vedr. medlemmernes evt lån af klubhuset. Det blev besluttet, at det enkelte bestyrelsesmedlem ser på forslaget og kommer med ændringsønsker/kommentarer, som sendes til sekretæren.

Pkt. 6 Eventuelt

Der har været spørgsmål/undren blandt medlemmerne omkring, hvornår hvilke faste hændelser vil finde sted, f.eks. klubaften, søndagsfrokost mm.

Svaret er i udgangspunktet, at disse ting vil fremgå af kalenderen. Og her prøver vi at tage hensyn til helligdage mm. Det kan således ikke udelukkes, at nogle af disse 'vante' hændelser vil finde sted på andre dage end 'normalt'. Vi vil også forsøge at gøre opmærksom på (via hjemmeside/FB), når noget afviger.

Havneforsamlingen d. 25.04.2023 fyldte en del under eventuelt, idet vi i samarbejde med Sejlklubben ønsker at få valgt nogle personer ind i bestyrelsen, som kan se en fordel i at samarbejde med klubberne. Det er derfor aftalt, at vi (bestyrelserne) mødes et par gange inden for at drøfte mulighederne for at finde egnede kandidater, som ønsker at træde ind i havnebestyrelsen.

Pkt. 7 Dato for næste møde

Næste (ordinære) møde afholdes 17.04.2023 kl. 19.00 i klubhuset.